
Protokół z posiedzenia Komisji Społecznej  

Rady Gminy Suchy Las 

dnia 29.11.2017 roku. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Powitanie gości i członków Komisji. 
3. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
4. Spotkanie z Dyrektorem Placówek Oświatowych i Jednostek Organizacyjnych Gminy 

Suchy Las. 
5. Opiniowanie projektu budżetu na rok 2018. 
6. Sprawy bieżące. 
7. Wolne głosy i wnioski. 
8. Zakończenie posiedzenia 

 
Ad. 1 – 3. 

Przewodniczący Komisji Społecznej K. Pilas otworzył posiedzenie. Powitał członków Komisji i 

zaproszonych gości oraz stwierdził prawomocność posiedzenia. Wszyscy członkowie Komisji 

obecni. 

Ad. 4. 
 
Przewodniczący KS – proszę Dyrektorów o informację na temat planu budżetu ich jednostek 
na rok 2018. 
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w Suchym Lesie J. Krajewski – wszystko jest jak 
powinno, nie wnoszę do projektu budżetu ma rok 2018 żadnych uwag. 
 
Radny Z. Hącia – gratuluję Panu waszego statutu szkoły. 
 
Dyrektor Szkoły w Biedrusku G. Matysiak – nie wnoszę żadnych uwag. Mam tylko jedną 
obawę. Mamy nową księgową, ale mam nadzieję, że pomyłek nie będzie. 
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 w Suchym Lesie B. Radomska – jest dziś na Komisji 
przedstawiciel rady rodziców z 2 wnioskami dotyczącymi remontów. O dodatkowe malowanie 
korytarza w części nauczania początkowego i łazienki oraz o środki na zadaszenie parkingu 
rowerowego znajdującego się po stronie ul. Jagodowej. Mój wniosek – ilość toalet jest 
niezgodna z przepisami i będę starała się o ekspertyzę, czy można dobudować do sali 
gimnastycznej dodatkowe piętro z przeznaczeniem na toalety. Budowa na 2019, a teraz 
wniosek o ekspertyzę. 
 
Członek Rady Rodziców – wnioskujemy o środki na malowanie w nauczaniu początkowym. 
Tylko 1 sala spełnia wymogi estetyczno-higieniczne. Widoczne są uszczerbki w ścianach. 
Proponujemy pokryć ściany panelami na wysokości siedzących dzieci, potem będzie mniejsza 
powierzchnia do malowania. Zadaszenie parkingu dla rowerów i wyłożenie kostką. Dzieci 
przechodzą często po błocie i wnoszą je do szkoły. Dzieci jeżdżących będzie coraz więcej, bo 
dodatkowy rocznik będzie mógł poruszać się na rowerach.  
 
Radny R. Tasarz – cieszę się, że o tym mówimy. Wracamy do lat 50-60, kiedy była przy 
szkole wiata dla rowerów. Co do malowania, to temat ten bardziej bym rozbudował. W 
szkołach jest zbyt duży hałas. Na korytarzach powinno być zastosowane wygłuszenie. W takim 



wygłuszonym miejscu jest komfort pracy i przebywania. Wszystkie choroby na tle nerwowym 
biorą się od hałasu. 
 
Wójt G. Wojtera – trudno w tej chwili określić wysokość środków. Nie wiemy ile wyniesie 
wybrukowanie i zadaszenie parkingu rowerowego. Potrzebny jest projekt i odpowiednia 
technologia. Należy stworzyć koncepcję. Proszę nie nastawiać się na realizację w przyszłym 
roku, a kwotę należy zaplanować na rok 2019. Przychyliłbym się do malowania modułowego. 
Jesteśmy w stanie za dodatkowe 40 tyś zł zlecić wymalowanie tych powierzchni. Zadaszenie 
natomiast na rok 2019.  
 
Komisja zaopiniowała dwa wnioski Rady Rodziców Sz. P. nr 1 w Suchym Lesie pozytywnie 
jednogłośnie. 
 
Dyrektor Gminnego Ośrodka Sportu K. Kustoń – nie zgłaszam żadnych uwag do projektu 
budżetu na rok 2018. 
 
Przewodniczący KS – jak działa system uzdatniania wody? 
 
Dyrektor Gminnego Ośrodka Sportu K. Kustoń - Wszystko działa dobrze. Zostaliśmy 
opisani jako przykład tej technologii w magazynie „Pływalnie i baseny”. 
 
Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Publicznej w Suchym Lesie A. Ogórkiewicz – 
wnioskuję o podniesienie kwoty z projektu budżetu na rok 2018. W 2018 roku mamy 70-lecie 
Biblioteki Publicznej, są odprawy emerytalne i nagrody jubileuszowe. Kwota na obecnym 
poziomie sugeruje poziom działalności na obecnym poziomie, a z roku na rok mamy progres. 
Oferta wciąż się poszerza. Liczba osób korzystających zwiększyła się do 800. Zwiększyła się 
również liczba jednostek zajęciowych. Wzbogacenie oferty oznacza oczywiście przychód, ale i 
wzrost kosztów (instruktorzy są związani z nami umowami cywilno-prawnymi). Wnioskuję 
również o etat dla bibliotekarza.  
 
Przewodniczący KS – o ile Pan wnioskował? 
 
Dyrektor CKiBP – o tyle, co w roku 2016 – o 250 tyś. zł. 
 
Radny R. Tasarz – cieszy to, gdy w Polsce słyszy się o naszym CKiBP. Żeby to dalej działało, 
to kwoty trzeba podnosić. Należy to popierać.  
 
Przewodniczący KS – nie ulega wątpliwości, że CKiBP podnosi poprzeczkę coraz wyżej. 
Nawet nowy budynek okazuje się być za małym na obecne potrzeby. Jest 100% wykonanie 
planów. Pytanie – gdzie jest granica? 
 
Wójt G. Wojtera – podzielam i zgadzam się z Panów opiniami. Jesteśmy z Panem Dyrektorem 
w trakcie rozmów na temat autopoprawek. Nie chodzi tylko o podwyższenie dotacji, ale i o 
cele, które chcielibyśmy sobie zaplanować. Teraz nie odpowiem na temat kwoty. Jesteśmy 
jednak na dobrej drodze, by taka kwotę zaplanować. Będzie to kwota na pewno niższa, ale 
wypracowana racjonalnie i wystarczająca na realizacje zadań. 
 
Radny D. Matysiak – czy istnieje możliwość otwarcia filii biblioteki w Biedrusku? Nie ma tam 
tak potrzebnej instytucji! 
 



Wójt G. Wojtera – istnieje taka możliwość. Wykonawcą byłoby CKiBP. Jest to szersza 
dyskusja do rozpoczęcia po opuszczenia budynku przy ul. 1-Maja przez przedszkole. Część 
budynku zostanie przekazana pod wynajem i nie wiemy jeszcze jakie będzie zainteresowanie.  
 
Radny D. Matysiak – temat znów przesuwamy o kilka lat. 
 
Wójt G. Wojtera – temat ten nie wymaga wielkich nakładów. Odpowiednie wyposażenie, a 
nie remont. 
 
Radny D. Matysiak – poruszyłem ten temat na zebraniu osiedlowym i powiedział pan, że 
muszą być wykonane ekspertyzy i badania. Czy to zostało zrobione? 
 
Wójt G. Wojtera – oczywiście ma Pan rację. Jest to budynek zabytkowy. To Państwo 
zgłaszacie jako uwagę, że jest wiele młodych osób przeprowadzających się do Biedruska. W 
ciągu ostatniego czasu 2 x zmieniły się przepisy dotyczące żłobków i punktów malucha. W 
związku z tym trudno nam przewidzieć na ile dzieci będzie potrzeba. Planowanie biblioteki jest 
za wczesne. Nie wiemy, czy całego budynku nie będziemy potrzebowali na żłobek. Zwiększenie 
dotacji w ciągu roku nie jest niczym wyjątkowym. Możemy to zrobić i środki przeznaczyć na 
uruchomienie punktu bibliotecznego.  
 
Radny Z. Hącia – wstyd, że do tej pory nie ma w Biedrusku biblioteki. Czy nie można zrobić 
jej w domu osiedlowym? Odcięto ludzi od możliwości skorzystania z książki.  
 
Dyrektor G. Matysiak – popieram pomysł biblioteki. Rozumiem obawy pana Wójta o 
wytrzymałość stropów pod ciężarem książek. Pragnę przypomnieć, że na dole znajduje się 
kuchnia podłączona do przydomowej oczyszczalni ścieków, która bardzo często się zapycha. 
Trzeba mieć to na uwadze. Jestem zdumiona również tym, że w domu osiedlowym dzieje się 
wiele, a nie ma biblioteki. To smutne. Na terenie jednostki biblioteka świetnie działała.  
 
Dyrektor CKiBP – pragnę zasygnalizować, że jesteśmy gotowi do otwarcia filii, jeśli chodzi o 
księgozbiór. 
 
Wniosek dyrektora CKiBP o zwiększenie budżetu o 250 tyś zł. został przyjęty 5 głosami za, 1 
osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Dyrektor Przedszkola Leśnych Ludków A. Michalak – 1 rzecz, która nas niepokoi, to 
inwestycja na placu zabaw. Obecnie mamy 80 tyś zł., która starczy na nawierzchnie żwirkową 
– najniższy standard nawierzchni. W ciągu dnia dzieci kilkukrotnie wychodzą i wracając wnoszą 
piasek do przedszkola. Proszę rozważyć możliwość wykonania nawierzchni na odpowiednim 
poziomie. Jest zaplanowana podbudówka i wyrównanie nawierzchni jak baza pod 
nawierzchnię. Uważam, że powinno to być zrobione raz, a porządnie. Potrzebowalibyśmy 
jeszcze 80 tyś zł. na płyty poliuretanowe na całej powierzchni.  
 
Wniosek dyrektora Przedszkola Leśnych Ludków o 80 tyś zł. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący KS – nie obecna jest Pani dyrektor OPS, ale przekazała mi informacje, że 
opiniuje swój budżet pozytywnie. 
 
Prezes Koła Wędkarskiego M. Rybarczyk – chciałbym utrzymać poziom dofinansowania 
z roku poprzedniego. Poziom 3 tyś zł. na organizacje Dnia Dziecka i 3 tyś zł. na organizację 
zawodów dla dorosłych. Spodziewamy się członków spoza Gminy i ta forma dofinansowania 
będzie również reklamą dla Gminy. 



 
Wójt G. Wojtera – mamy zaplanowane 20 tyś. zł na działalność kół wędkarskich, w tym i na 
zarybianie. Zasady przyjęliśmy takie jak w roku poprzednim. Są dwie innowacje – nowe umowy 
dotyczące zarybiania oraz brak możliwości organizacji z tych środków imprez jubileuszowych i 
obchodów. Nie może to być finansowane z pieniędzy publicznych.  
 
Radny Z. Hącia – ja reprezentuje Koło Wędkarskie Delfin i uważam, że jak jedno koło dostaje, 
to i drugie.   
 
Wójt G. Wojtera – dzielimy te środki po równo.  
 
Wniosek o 6 tyś zł dla Koła Wędkarskiego Przynęta został przyjęty jednogłośnie. 
 
Dyrektor Szkoły w Chludowie K. Antkowiak – konieczna jest rewitalizacja dziedzińca po 
termomodernizacji szkoły wraz z kanalizacją deszczową. Należy też wymienić komputery w 
pracowni komputerowej, obecny system jest bardzo archaiczny. Remontujemy je i składamy 
jeden z trzech innych. Chciałbym podejść do sprawy realnie. Plan jest dobry i oczywiście cześć 
prac można przenieść na rok 2019.  
 
Przewodniczący KS – ile zarobiliśmy na prądzie? 
 
Dyrektor K. Antkowiak – zarabiać zaczniemy od stycznia 2018 roku. Tak są skonstruowane 
umowy.  
 
Radny D. Matysiak – proszę Państwa Dyrektorów o przesłanie do Komisji Finansowo-
Budżetowej waszych wniosków do budżetu. My, jako radni nie wiemy, czy zostały one 
uwzględnione z uwagi na brak opisu w budżecie. 
 

• Cmentarz – pozyskanie gruntu. 
 
Wójt G. Wojtera – rozmawiałem z księdzem proboszczem z Podolan i zapewnił mnie, że 
cmentarz przy Borówkowej wystarczy na 50 – 60 lat chowania zmarłych również dla 
mieszkańców Suchego Lasu i Złotnik. Rozmawiałem też z księdzem Jakubem Knychałą o 
terenie na cmentarz przy bikompostowni. Rada może przekazać teren jako darowizna dla 
parafii. Zapewniam, że niebezpieczeństwa braku możliwości chowania zmarłych w tych 
miejscowościach nie ma.  
 
Przewodniczący KS – ale nadal Suchy Las nie ma swojego cmentarza.  
 
Wójt G. Wojtera – mamy ten podolański. Również na Woli ma powstać cmentarz, który 
odciąży ten przy Borówkowej.  
 
Radna A. Targońska – przy biokompostowni jest rów melioracyjny. 
 
Wójt G. Wojtera – możemy to określić po wykonaniu badań hydrologicznych. 
 
Radna A. Targońska – może istnieje możliwość przejęcia terenu po ANR z przeznaczeniem 
na cmentarz? 
 
Wójt G. Wojtera – nie jest to oczywiście wykluczone. Nie jest to całość. Przeznaczenie na 
rekreację. Teren jest wysoko. 
 



Radny M. Przybylski – proponowałbym zachować ostrożność z tymi 50-60 latami rezerwy. 
Nie jesteśmy w stanie zweryfikować prawdziwości tej tezy. Nie wiemy też jaki będzie przyrost 
mieszkańców. Strzeszyn i Podolany, to również dość duży teren pod zabudowę. Bardziej 
wiarygodną perspektywą wydaje się 25 lat. 
 
Przewodniczący KS – nie możemy zapomnieć o temacie. 
 

• Chludowo, projekt odwodnienia szkoły, dziedziniec i remont kanalizacji po obu stronach 
ulicy szkolnej.  

 
Wójt G. Wojtera – będzie to porządny projekt zawierający dokumentację projektową i 
szczegóły inwentaryzacyjne oraz aranżację. Projekt będzie podstawą przetargu i wykonania. 
Wybór wariantu projektu i do realizacji w 2019 roku. 
 

• Ogrodzenie boiska w Złotkowie. 
 
Wójt G. Wojtera – mamy zabezpieczone boisko w sposób podstawowy przez GOS. Będziemy 
siatką leśną oddzielać boisko od dzików. 
 

• Golęczewo – zabezpieczenie szamba przy szatni i studzienki do czerpania wody do 
podlewania boiska. 
 

Wójt G. Wojtera – jest to w zakresie podstawowym Referatu Komunalnego. 
 

• Chodnik wzdłuż ul. Stara Droga w Suchym Lesie. 
 

Wójt G. Wojtera – będzie tam projekt – chodnik płytowy wzdłuż ulicy. Tamtędy pójdzie 
główny korektor: Klonowa, Wierzbowa. 
 

• Biedrusko – działka 25/6 – boisko. 
 
Wójt G. Wojtera – nie mamy tytułu do nieruchomości. Tytuł ma stowarzyszenie działające 
na naszym terenie. Oby stowarzyszenie złożyło ofertę. 
 
Radny D. Matysiak – czy gmina wystosowała pytanie do Agencji, za ile ten teren byłby do 
kupienia? 
 
Wójt G. Wojtera – tak. 
 

• Dofinansowanie Sucharów i Red Box do wymiany z gminą partnerską Tamasi. 
 

Wójt G. Wojtera – w ramach konkursów, które zostaną ogłoszone niezwłocznie po 
uchwaleniu budżetu. 
 

• Remont Starego baru w Chludowie. 
 

Wójt G. Wojtera – zadanie jest już w budżecie. Nie ukrywamy, że jest za mało środków. 

Staramy się o dodatkowe z Urzędu Marszałkowskiego w ramach odbudowy i rewitalizacji 

obiektów zabytkowych. 

• Remont boiska przy szkole w Chludowie i boisko przy ul. Dworcowej. 
 



Wójt G. Wojtera – nie ma tych pozycji w budżecie. Na temat płyty boiska będę rozmawiał z 
dyrektorem. Bardziej niebezpieczne w tej chwili jest ogrodzenie boiska.  
 
Radny Z. Hącia – na Dworcowej chodzi o ustawienie dwóch bramek, które usunął ZGK. 
 
Radny M. Jankowiak – jakie bramki. Dla dorosłych, czy dla młodzieży? 
 
Radny Z. Hącia – dla młodzieży i dla dzieci.  
 
Radny D. Matysiak – Pan nie jest ekspertem, jeśli chodzi o bramki.  
 
Radny M. Jankowiak – w Chludowie jest bardzo dużo dzieci chcących grać w piłkę, a nie 
mają do tego warunków. Dzieci przyjeżdżają do Suchego Lasu, żeby pograć.  
 
Wójt G. Wojtera – gdyby któreś ze stowarzyszeń chciało wziąć udział w konkursie, czy 
wystąpić o grant, to można zrobić zlecenie na walcowanie, przeoranie i przesianie oraz kupić 
dwie bramki. Należy to zrobić przez stowarzyszenie, a nie przez Gminę. Możemy teren użyczyć 
nieodpłatnie. 
 
Radny M. Jankowiak – ważne, aby nikt przy zakupie bramek nie popełnił błędu. Bramki 
muszą spełniać odpowiednie wymogi.  
 

• Orkiestra Dęta i dożynki w Chludowie. 
 

Wójt G. Wojtera – są na to środki, 
 

• Remont szkoły w Chludowie. 
 

Wójt G. Wojtera – kuchnia i łazienki nie wymagają zdecydowanego remontu. Dyrektor może 
wymalować potrzebne miejsca. Ja nie planowałem znacznych zmian. Malowanie klas się 
odbędzie. 
 
Radny Z. Hącia – to skandal, że dzieci w szkole są bez II dania. Dostają tylko zupę. 
 
Wójt G. Wojtera – dziękuję Panie radny za informację. Rozpocznę procedurę wyjaśniająca 
w tym temacie. Kuchnia ma o wiele większą wydajność niż tylko na przygotowanie zupy. Jest 
tam ponad 6 etatów. Zaproponowałem pracownikom kuchni w Gimnazjum przejście na 
działalność i sprzedaż posiłków gwarantując rynek. Jakość posiłków się nie zmieniła, mało tego 
– nie otrzymałem żadnej uwagi od rodziców na temat przygotowywanych tam posiłków. 
Jedzenie dzieciom smakuje. 
 
Radny D. Matysiak - w Szkole w Biedrusku słyszę codziennie, że jedzenie jest nie dobre.  
 
Wójt G. Wojtera – mógł Pan skorzystać z obecności dyrektora i zapytać. To jest jego 
kompetencja. Jeśli jest dobry kucharz, to wszystko i smakuje i sprawnie się odbywa. 
 
Radny Z. Hącia – składam wniosek Koła Wędkarskiego Delfin o pieniądze na zarybianie. 
 
Wójt G. Wojtera – myślę o organizacji przetargu gminnego na zarybianie za pośrednictwem 
Referatu Komunalnego. Słyszę ciągłe donosy jednego Koła na drugie. Po co mi to? Zlecę usługę 
i będzie spokój.  
 



Radny D. Matysiak – zawsze robimy to przez Referat Komunalny. Zarybiania nie da się 
przewidzieć, bo rybacy nie wiedzą, kiedy i ile wody im zejdzie. Przetarg jest sensowny, ale 
proporcjonalnie. Jedni maja 500, a drudzy 200 członków. 
 
Wójt G. Wojtera – więcej członków, to więcej pieniędzy ze składek. Moja propozycja to pół 
na pół.  
 
Radny Z Hącia – składam wniosek o 6 tys. zł na nagrody i 18 tys. zł na zarybianie dla Koła 
Wędkarskiego Delfin. 
 
Wójt G. Wojtera – nie możemy przeznaczać pieniędzy podmiotowo na konkretne Koło. 
Musimy traktować sprawę przedmiotowo – np. na zarybianie. 
 
Za wnioskiem głosowała 1 osoba, 4 osoby wstrzymały się od głosu. 
 
Harmonogram obchodów 800-lecia Suchego Lasu. 
 
Przewodniczący KS – co Nowoczesna Gmina chce ściąć z obchodów? Słucham Państwa. 
 
Radny R. Tasarz – Dni Gminy Suchy Las nie powinny być obchodzone co roku, a co np. 5 
lat. Takie jest moje stanowisko. Wójt powiedział, że to uroczystość całej Gminy, a nie tylko 
miejscowości Suchy Las. Kwota podana w projekcie dla samego Suchego Lasu jest zbyt duża, 
natomiast jeśli to jest na całą Gminę to jestem za. 
 
Radny G. Rewers – po to powołany został komitet organizacyjny, żeby skrupulatnie 
opracować obchody i jestem na tak. 
 
Radny Z. Hącia – tradycja Dni Gminy Suchy Las powinna być kontynuowana. Jest to okazja 
przeglądu osiągnieć artystycznych. Impreza integruje mieszkańców.  
 
Przewodniczący KS – miejscowość Suchy Las jest stolicą Gminy. Szef Nowoczesnej Gminy 
zakwestionował ten wydatek.  
 
Skarbnik M. Wojtaszewska - 120 tyś jest zawsze na Dni Gminy w WPF wprowadzone 
jeszcze na wniosek Pani Habrych. 
 
Radny M. Przybylski – cięcia zostały zwerbalizowane. Czytałem artykuł pana Ankiewicza. 
Kto tworzył projekt Dni Gminy? Komitet przyjął propozycję Wójta, a z artykułu wynika, że Wójt 
jest przeciw tym wydatkom. Czy Wójt jest za i jednocześnie przeciw? Uważam, że 800 lecie 
Suchego Lasu i Dni Gminy mają charakter komplementarny. Jest to szczególna forma. W 
Gminie Suchy Las, nie ma problemu polegającego na tym, że ludzie nie mają się gdzie bawić. 
 
Wójt G. Wojtera – jest ok. 60 wydarzeń. 
 
Radny M. Przybylski – można przeznaczyć po 2-3 tyś zł. jednostkom pomocniczym i 
zaznaczyć, żeby zaakcentowali na swoich imprezach lokację Suchego Lasu. Strona internetowa 
za 35 tyś zł., to jest ponury żart. Jest to nawet kompromitacja. To nie powinno nic kosztować 
i być subdomeną strony Gminy Suchy Las. Uczniowie Pana Krajewskiego mogliby taką stronę 
zrobić. Namawiam Państwa do powściągliwości. Wydatek 350 tyś zł. nie ma akceptacji 
społecznej. 
 
Radny G. Rewers – kto jest w tym komitecie? 



 
Przewodniczący KS – wymienił członków komitetu. Chciałbym ten harmonogram 
zaopiniować. 
 
Radny M. Przybylski – byłoby zasadne, aby część kwoty przeznaczyć na akcję, która odbywa 
się obecnie w naszej Gminie. 
 
Skarbnik M. Wojtaszewska – nie możemy przekazywać pieniędzy z budżetu na tego typu 
akcje. 
 
Wójt G. Wojtera – koncepcja polegała na tym, że komitet miał być miejscem, gdzie 
spływałyby propozycje uświetnienia roku 2018. Nie zgadzam się z Panem Ankiewiczem i z 
panem Hącią. Suchy Las jest stolicą, a świętuje każdy mieszkaniec Gminy Suchy Las i takie 
było założenie pierwotne. Artykuł, to obawa przewodniczącego klubu, aby się nie dać ponieść 
emocjom towarzyszącym temu świętu. Nie brałem udziału w żadnym posiedzeniu komitetu. 
 
Przewodniczący KS – nie trzeba obrażać komitetu. Postepowanie jest nieetyczne. To mnie 
zabolało. 
 
Radny M. Przybylski – przygotowanie obchodów 800 - lecia otworzyło kampanię wyborczą. 
 
Radny M. Jankowiak – może komitet powinien jeszcze raz przeanalizować harmonogram. 
 
Radny G. Rewers – komitet powinien pochylić się ponownie nad harmonogramem. 
 
Radni głosowali nad wnioskiem o zmniejszenie kwoty o 120 tyś zł. na organizację obchodów 
800 – lecia Suchego Lasu do kwoty 110 tyś. zł. Za wnioskiem głosowało 4 radnych, 1 osoba 
była przeciw. 
 
Komisja Społeczna nie wydała opinii na temat projektu budżetu na 2018 rok z powodu cofnięcia 
propozycji wydatków na obchody 800-lecia lokacji Suchego Lasu do ponownego rozpatrzenia 
i zmniejszenia kosztów o kwotę 120 tyś zł. 
 
Radny M. Przybylski – prosiłem o bardziej szczegółowy projekt budżetu. 
 
Skarbnik M. Wojtaszewska – nie jestem w stanie zrobić tego w formie tabeli. Mogę to 
zrobić od myślników. Od przyszłego roku nie będzie budżetu zadaniowego. Musimy wdrożyć 
system informatyczny.  
 
Wójt G. Wojtera – czy od myślników Państwu wystarczy? 
 
Radny M. Przybylski – oczywiście, że tak. Czuje się również zobowiązany przekazać 
Państwu, że nie ma w radzie większości do przyjęcia budżetu w obecnej postaci. Nie jest on w 
tej chwili czytelny. 
 
Wójt G. Wojtera – z Panią Skarbnik postaramy się obrazowo Państwu pokazać, na co 
pieniądze będą wydatkowane. Czekamy teraz na opinię RIO. 
 
Radny M. Przybylski – chodzi mi o mieszkańców. Wydatki majątkowe są ok, ale bieżące – 
lapidarność dokumentu uzasadniającego jest nie do przyjęcia.  
 



Skarbnik M. Wojtaszewska – wystarczy zaprosić pracownika merytorycznego i zapytać, czy 
mu na coś brakuje. Dziś opiniowaliście Państwo lwią cześć budżetu. Nikt nie zapytał detektorów 
o ich wydatki.  
 
Radny R. Tasarz – kiedyś czytałem zadania i wiedziałem, na co idą pieniądze. Teraz tego nie 
widzę.  
 
Radny M. Przybylski – to nie problem, czy urzędnik jest zadowolony, czy nie. On dostaje 
budżet uchwalony przez radę i ma go realizować. To radni mogą składać uwagi do budżetu. 
Czy Pani to kwestionuje? 
 
Skarbnik M. Wojtaszewska – nie. 
 
Radny M. Przybylski – odeszła Pani od budżetu zadaniowego. Chcemy wiedzieć, jaki rząd 
pieniędzy jest przeznaczony na dane zadanie. Jeśli Wójt jest zainteresowany uchwaleniem 
budżetu, to powinien go należycie przygotować. Proszę raz jeszcze o należyte przygotowanie 
budżetu.  
 
Skarbnik M. Wojtaszewska – dostaniecie Państwo budżet taki, jak w zeszłym roku i proszę 
nie mówić, że z obecnego budżetu nic nie wynika. 
 
Radny R. Tasarz – to nie jest złośliwość z naszej strony. Jestem rozczarowany, bo co mam 
mówić mieszkańcom? A jak będzie wyglądało opiniowanie budżetu? 
 
Ad. 8. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokółowała:        Przewodniczący: 

Justyna Krawczyk        Krzysztof Pilas 

 

 

 

 

 

 

 


